
Zápis z porady vedení konané dne 21. 10. 2013 

 

Přítomni: Křenek, Novotná Buršíková, Veselý, Bartošek, Regner, Šrubařová, Ledvinka, 

Dostál 

Omluveni: Račanský, Matyska, Kohoutková 

 

1. Návrh investic na rok 2014 

− Proběhla diskuse o upřesnění některých bodů 

− Holub upozornil, že ve finančním výhledu na AV techniku je zahrnuto jen centrální 

vybavení. Do nových budov musí univerzita počítat i s obnovou a údržbou (to, co mají 

nakoupeno fakulty, zejm. projektory, je v jejich majetku, můžeme je upozornit na 

nutnost údržby).  

 

2. Kontrola úkolů z minula  

− Pohled na pohotovosti a jejich kategorizace – diskuse proběhne na příští poradě 

− Dostál apeloval na všechny, aby mu obratem sdělili, kdo z jejich divize pojede ještě 

letos z institucionální podpory na služební cestu 

 

3. Místnost na focení  

− Sklepní místnost na Komenského byla shledána jako problematická pro focení 

studentů na ISIC karty. Na Údolní nová možnost v prostorech po FF; RMU prověří 

možnost umístění tam. Před souhlasem musí místnost navštívit a schválit Kohoutková. 

Pokud bude vyhovovat, uvolníme předběžně blokovanou sklepní místnost na 

Komenského. 

 

4. Zprávy z divizí  

− Dostál informoval o národním kosmickém plánu, případné návrhy posílat Dostálovi 

− Dostál informoval, že ve dnech 6.-8. 11. přijede návštěva z Utrechtu 

− zájemci o členství v hodnoticích a expertních panelech (vyhlášeno RVVI)  se budou 

hlásit u Dostála – kontrola (2. 12.) 

− Šrubařová informovala, že byl vydán pokyn kvestora k zajištění odvodů ÚVT ve výši 

3 004 000 Kč, pokyn bude realizován a odvod bude proveden z příspěvků a výnosů 

HČ ve stejném poměru.  

− Nejpozději do 15. listopadu dodá každý vedoucí projektů přehled na mzdové oddělení 

kvůli odměnám. Do 15. listopadu by všichni měli mít hotové návrhy odměn. 

− Všichni, kdo mají nějaká témata pro záměr pro nové plánovací období ve vztahu k 

Evropským strukturálním fondům, se ozvou do konce října Křenkovi (hlavně sběr 

informací, výhled do budoucna apod.).  

− Holub informoval, že výuka pracovníků ÚVT na FI se zatím stále bude řešit dohodami 

o výuce, jinak by se muselo řešit převodem pracovníka na akademický úvazek. 

− Regner informoval, že příští rok končí podpora Windows XP - vedoucí zjistí u svých 

lidí, zda je ještě mají (s ukončenou podporou je nezakazujeme, ale při nečekaném 

problémů můžeme přerušit připojení na síť)  

− schůzka o krizovém řízení – proběhne až v přespříštím týdnu, Regner pošle Doodle. 

− Bartošek informoval o zájmu vydavatelství Bigg boss použít v publikaci staré 

fotografie z historie ÚVT – Bartošek pošle žádost Šrubařové a Fojtové (tisková 



mluvčí), zda je můžeme poskytnout (v návrhu licenční smlouvy je několik 

problematických bodů) 

 

 

Zapsala:     Schválil: 

Martina Novotná Buršíková                            Martin Veselý 

zástupce ředitele ÚVT MU 

 


